



MANDARIN ORIENTAL
TAIPEI

扇享豐年 聚饗時光

SPRING DELIGHTS

2/23 - 4/30/2026





餐飲贈送券

FOOD & BEVERAGE COMPLIMENTARY VOUCHER

TWD 1,500

活動辦法依現場公告為準
* Terms & Conditions Apply

單筆消費每滿10,000元即可獲1,500元餐飲贈送券乙張。

Spend every TWD 10,000 on selected dining outlets and receive a TWD 1,500 Complimentary Voucher.

使用說明

- 本券為贈送票券，不得兌換現金、不得找零，且不得與其他優惠合併使用。
- 若遺失、遭竊或逾期，恕不接受掛失及補發，逾期作廢，限一次性使用。
- 使用期限自 2026/02/23 至 2026/04/30 止 (不適用日期: 2026/02/28、2026/04/04、2026/04/05)。
- 持本券於 雅閣、文華 Café (限午餐時段使用)、M.O. Bar、青隅、Bencotto 單筆消費滿 5,000元 (不含 10% 服務費) 可抵用 1 張。
- 單筆消費滿 10,000元 (不含 10% 服務費) 可抵用 2 張，以此類推，無使用張數上限。
- 本券不適用於包廂、外帶品項、禮盒、客製菜單、特別促銷活動，以及其他非餐飲之消費。

TERMS AND CONDITIONS

- This voucher is complimentary, not redeemable for cash, no change will be given, and it cannot be used in conjunction with other promotions and discounts.
- Lost, stolen, or expired vouchers will not be replaced or reissued. Expired vouchers are void. Valid for one-time use only.
- Valid from 2026/02/23 to 2026/04/30. (Blackout dates: 2026/02/28, 2026/04/04, 2026/04/05).
- When dining at Ya Ge, Café Un Deux Trois (lunch), M.O. Bar, The Jade Lounge, or Bencotto, one voucher may be redeemed with a minimum spend of TWD 5,000 per transaction (excluding 10% service charge).
- Two vouchers may be redeemed with a minimum spend of TWD 10,000 per transaction, and so on. There is no limit to the number of vouchers used per transaction.
- This voucher is not applicable to private dining rooms, takeaway items, gift boxes, customised menus, promotional events, or any other non-dining experiences.

台北文華東方酒店

Mandarin Oriental, Taipei
10548 台北市松山區敦化北路158號

158 Dunhua North Road, Taipei 10548, Taiwan
Telephone +886 2 2715 6888
mandarinoriental.com/taipei



MANDARIN ORIENTAL
TAIPEI



文華CAFÉ 新春限定專案

ENJOY A BOTTLE OF SELECTED WINE AT
CAFÉ UN DEUX TROIS

FROM TWD 1,580 PER PERSON

文華Café誠獻春酒尾牙美饌饗宴，特別推出平日午間專屬優惠，邀您與親友或同事相聚於優雅愜意的氛圍中，以精緻佳餚與醇美酒共慶豐盛新歲，細品專屬小聚的溫馨時光。

春酒尾牙限定饗宴：

凡每 4 位成人點用主餐，即可獲贈精選葡萄酒乙瓶，主餐價格1,580元 +10% 起。

- 適用於週一至週四平日午間「饗·吃·吧」
- 每桌需至少 4 位付費貴賓
- 每位貴賓需點用主餐
- 優惠可累計使用，例：8 位賓客贈 2 瓶，12 位賓客贈 3 瓶
- 優惠不得合併使用

春酒專案適用期間：

2026 年 2 月 23 日至 4 月 30 日

詳情及預訂請洽：+886 2 2715 6888 或
motpe-dining@mohg.com

Celebrate the season of togetherness with a delightful Spring Party at Café Un Deux Trois. Savour exquisite dishes and enjoy a special weekday lunch offer, perfect for sharing joyful moments over fine food and wine.

Spring Party Special Offer:

Receive one complimentary bottle of house wine with every four paying adults ordering a main course. Main courses priced from TWD 1,580 +10% per person.

- Available for Monday to Thursday Weekday Semi-Bufferet Lunch only
- A minimum of four paying guests per table is required
- Each guest must order a main course
- Offer is stackable, e.g. 8 paying guests receive 2 bottles, while 12 paying guests receive 3 bottles.
- The offer cannot be used in conjunction with other promotions

Available from 23 February to 30 April.

For inquiries or reservations, please contact
+886 2 2715 6888 or motpe-dining@mohg.com

禁止酒駕  酒後不開車安全有保障



MANDARIN ORIENTAL
TAIPEI

扇享豐年 聚饗時光 SPRING PARTY MENU

新歲禧春共賞暖聚時光，舉杯共迎豐盛之年！台北文華東方酒店中西廚藝團隊攜手推出精彩的春酒尾牙美饌饗宴，更享專屬包廂尊榮禮遇及限定優惠，與賓客一同歡慶新春盛典。

春酒尾牙限定饗宴：

- 「雅閣」中餐廳，每位價格 3,000元+10%起，適用於至少 10 位賓客起之預訂
- 「Bencotto」義大利餐廳，每位價格 2,100元+10%起，適用於至少20位賓客起之預訂
- 「M.O. Bar」，每位價格2,000元+10%起，適用於至少40位賓客起之預訂

春酒專案適用期間：2026年 2月 23 日至 4月 30 日，需至少於三天前預訂。
詳情及預訂請洽：+886 2 2715 6888 或 motpe-dining@mohg.com

Celebrate the season with our Spring Party set menus and packages, available across Ya Ge, Bencotto and M.O. Bar, featuring Private Dining Room privileges for group gatherings.

Spring Party Packages:

- “YA GE” Chines Restaurant: Starting from TWD 3,000+10% per person. Minimum of 10 guests.
- “BENCOTTO” Italian Restaurant: Starting from TWD 2,100+10% per person. Minimum of 20 guests.
- “M.O. Bar”: Starting from TWD 2,000+10% per person. Minimum of 40 guests.

Available from 23 February to 30 April 2026.
3-day prior reservation required.
For inquiries or reservations, please contact +886 2 2715 6888 or motpe-dining@mohg.com

春酒包廂專案

PRIVATE DINING ROOM

包廂 Room	最多可容納人數 Maximum Capacity	餐期 Meal Period	原定最低消費 Original Minimum	優惠最低消費 Promotion Minimum
317	20	午餐 Lunch 晚餐 Dinner	60,000 80,000	45,000 60,000
318	12	午餐 Lunch 晚餐 Dinner	36,000 48,000	25,200 33,600
319	10	午餐 Lunch 晚餐 Dinner	30,000 40,000	21,000 28,000
320	10	午餐 Lunch 晚餐 Dinner	40,000 30,000	21,000 28,000
321	10	午餐 Lunch 晚餐 Dinner	30,000 40,000	21,000 28,000

Y A G E

雅閣

包廂 Room	最多可容納人數 Maximum Capacity	餐期 Meal Period	原定最低消費 Original Minimum	優惠最低消費 Promotion Minimum
Private Dining Room	50	午餐 Lunch 晚餐 Dinner	60,000 80,000	42,000 60,000

BENCOTTO

包廂 Room	最多可容納人數 Maximum Capacity	餐期 Meal Period	原定最低消費 Original Minimum	優惠最低消費 Promotion Minimum
Private Dining Room	40	平日 Weekday 週末 Weekend	120,000 200,000	80,000 140,000
Full Buyout	100	平日 Weekday 週末 Weekend	200,000 300,000	160,000 220,000

MO
BAR



YA GE

雅閣

雅閣叉燒皇 · 麻香海蜆

八珍陳醋和牛面頰 · 手拍小黃瓜白玉耳

Black Pork, Honey, Barbecued · Jellyfish, Sesame Oil, Marinated
Australian Wagyu Beef Cheek, Aged Vinegar, Herbal Mix, Braised
Cucumber, White Fungus, Garlic, Sesame Oil, Aged Vinegar,
Marinated

紅燒蟹肉雪燕羹

Snow Swallow, Crab Meat, Murex, Boiled

蒜茸蒸大蝦

Prawns, Garlic, Steamed

古法燒龍躉

Giant Grouper, Ham, Braised

菠蘿咕嚕肉

Taiwanese Black Pork, Pineapple, Sweet & Sour Sauce, Glazed

濃湯浸時蔬

Seasonal Vegetables, Braised in Chicken Jus

麻婆龍蝦豆腐拌飯

Peng Hu Lobster, Minced Pork, Bean Curd, Tofu, Chili, Sichuan Style, Jasmine Rice, Braised

遠年陳皮湘蓮紅豆沙

Tangerine Peel, Lotus Seed, Red Bean, Double-boiled

文華迎美點

Petit Fours

\$30,000

每桌 per table

(10人用) (for ten people)

菜單所使用之大豆產品皆為非基因改造，所使用之豬油原產地為台灣，豬肉原產地為台灣、西班牙。
牛肉原產地為澳洲。以上所有價格為新台幣含稅價格，外加10%服務費。

All dishes containsoybean are preparedexclusivelyusing Non-GMO product. All lards originisTaiwan. All PorkoriginisTaiwanor Spain.
The beef originates from Australia.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subjected to a 10% service charge.

BENCOTTO

春酒午宴專案 Spring Party Lunch Menu

POLPO

爐烤本地章魚、馬鈴薯泥、香草橄欖油醬、開心果
Grilled Octopus, Mashed Potatoes, Salmoriglio Sauce, Pistachios

NERANO

手工義大利短管麵、櫛瓜、羅勒、帕瑪森乳酪醬
Sedanini Pasta with Zucchini, Basil and Parmigiano Sauce

TAGLIATA DI MANZO

爐烤澳洲和牛牛腹脅、馬鈴薯泥、杏鮑菇、綠蘆筍、紅酒醬汁
Char-Grilled Australian Wagyu Beef Flank Steak, Mashed Potatoes, Oyster Mushroom,
Green Asparagus and Red Wine Jus

For non beef guest

ORATA IN CROSTA

香檸脆皮刺花斑、馬鈴薯千層、香草沙拉、白酒醬汁
Grouper with Lemon Crust, Anna Potatoes, Aromatic Herb Salad and White Wine Fish Jus

TIRAMISÙ

提拉米蘇

Mascarpone Cream, Lady fingers Cookie, Espresso

CAFFÈ O TE

咖啡或茶

Coffee or Tea

\$2,100/ 每位 Per Person

此春酒專案適用20人(含)以上。

The Spring Party Package is applicable to groups of 20 people and above.

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加10% 服務費。若您有任何飲食上的特殊需求，煩請事先告知我們的服務人員。

自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶TWD 1,000。

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10 % service charge
For special dietary requests, please ask your server. The corkage per bottle at this restaurant is TWD 1,000 for wines and spirits.

BENCOTTO

春酒晚宴專案 Spring Party Dinner Menu

COCKTAILDI SCAMPI 🍷

香煎海鰲蝦、雞尾酒醬、蘿蔓沙拉、海鰲蝦清湯
Lightly Seared Scampi, Cocktail Sauce, Romaine Salad, Scampi Consommé

PASTA MISTA AI FRUTTI DI MARE

手工綜合義大利麵、馬鈴薯、海鮮、檸檬
Mixed Pasta with Potatoes, Seafood and Lemon

PIZZAIOLA

炙烤日本北海道紐約客、防風草泥、酥炸大蒜、番茄牛肉汁
Grilled Japanese Hokkaido Striploin, Parsnip Puree, Fried Garlic and Tomato Beef Jus
For non beef guest

CERNIA IN CROSTA AL PROFUMO DI LIMONI

香檸脆皮刺花斑、馬鈴薯千層、白酒醬汁
Grouper with Lemon Crust, Anna Potatoes and White Wine Fish Jus

TIRAMISÙ 🍷

提拉米蘇
Mascarpone Cream, Ladyfingers, Espresso

CAFFÈO TE

咖啡或茶
Coffee or Tea

\$3,000/ 每位 Per Person

此春酒專案適用20人(含)以上。

The Spring Party Package is applicable to groups of 20 people and above.

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加10% 服務費。若您有任何飲食上的特殊需求，煩請事先告知我們的服務人員。
自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶TWD 1,000。

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge
For special dietary requests, please ask your server. The corkage per bottle at this restaurant is TWD 1,000 for wines and spirits.